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Delegatia care reprezinta România la Jocurile Olimpice din Beijing a decolat, ieri seara, spre 
China. Cu o zi inainte de plecare, cei 104 sportivi, care vor concura în 15 discipline olimpice, au 
fost prezentati oficial la Izvorani, in fata presedintelui Traian Basescu si a altor oficialitati ale 
statului roman. In cadrul ceremoniei au luat cuvantul reprezentantii fiecarei discipline, dar si 
oamenii politici si Ion Tiriac, fostul presedinte al Comitetului Olimpic Roman. “N-am fost 
contabil niciodata, nu vreau sa fiu contabil. Le doresc olimpicilor numai bine si succes si cel mai 
important este sa apere cu demnitate culorile României. Ca vin cu doua, cu patru, cu noua, cu 19 
medalii de culoarea asta sau cealalta, cred ca în momentul de fata e mai important sa ne dam 
seama exact unde suntem si în patru sau cinci saptamâni vom afla acest lucru”, a spus Tiriac, care 
a continuat: “Este, dupa parerea mea, Olimpiada de hotar. Nu mai avem mosteniri din trecut, n-
am prea semanat în ultimii 20 de ani nimic. Greseala mea, a noastra, a tuturor. Sper ca la 
întoarcere sa avem întelegere la guvern, la minister, la parlament, pe toate fagasele, ca sa faca o 
lege a învatamântului prin care copilul sa fie obligat sa faca educatie fizica si sport. În ultimii 20 
de ani a disparut complet selectia naturala. Baza trebuie sa fie gradinita si apoi scoala primara, 
pentru ca un copil la 10 ani trebuie sa stie încotro se îndreapta. Sa uram succes acestei delegatii”. 
La randul sau, Traian Basescu a declarat: “Am convingerea ca dupa aceasta olimpiada zestrea de 
medalii se va îmbogati prin efortul dumneavoastra. Am convingerea ca aceste jocuri va vor 
acoperi de respect si glorie”.  
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